
 
 
 
 
 
 
 
R E F E R A T – Ekstraordinært rådsmøde 

 

 
Onsdag 29. januar 2025 
 

 
Rådsmedlemmer Organisationer 
X Maria Klingsholm FOA  
X Karina Find FOA  
X Birthe Oest Larsen Medarbejder- og Kompetencestyrelsen 
X Louise Albret Medarbejder- og Kompetencestyrelsen 
X Preben Meier Pedersen KL 
X Nina Roth KL 
X Tina Møller Nielsen KL 
X Stine Hinge- Kristensen Danske Regioner 
X Kasper Ejlertsen HK/Kommunal 
0 Ulla Moth-Lund Christensen HK Stat 
X Kristoffer Hørup Sørensen Danmarks Lærerforening 
X NN Dansk Socialrådgiverforening 
X Martin Mølholm Akademikerne, DJØF 
0 Benedicte Zacho Yngre Læger 
0 Harun Demirtas DSR 
0 Trine Madsen Akademikerne/Dansk magisterforening  
0 Per Tybjerg Aldrich BUPL 
NN Danske Regioner 
NN FH Plads 
NN BUPL 
  
Suppleanter  
0 Karen Brøndsholm HK/Kommunal 
X Betina Halbech HK/Stat 
X Sebastian Kaas Wilumsen DSR 
0 Inge Larsen Danmarks Lærerforening 
0 Helle Bjørnstad FAPS – Foreningen af praktiserende speciallæger 
X Elisabeth Huus Pedersen Dansk Socialrådgiverforening 

 0 Trine Torp        Akademikerne/Dansk Psykologforening 
 0 Jesper Syska Dragsbæk        FOA   
        
 
X = Tilstede, 0 = Ikke tilstede 
 



 

 
Side 2 af 2 

 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Drøftelse af udkast til aktivitetsplan for de arbejdspladsnære aktiviteter 
Rådets drøftelse: Der blev tilkendegivet bred opbakning fra rådets side til den foreliggende aktivitetsplan 
for de arbejdspladsnære aktiviteter. 

Flere rådsmedlemmer tilkendegav tilfredshed med planens fokus på at rumme BFA’s brancher bredt, og 
dermed også have fokus på brancher, som ikke hidtil har været prioriterede brancher for de 
arbejdspladsnære aktiviteter. Det gælder blandt andet arbejdspladser hvor hovedvægten i kerneopgaven 
ligger indenfor offentlig administration.  

Flere rådsmedlemmer gjorde under drøftelsen opmærksom på, at det er en fælles opgave for sekretariatet 
og organisationerne at kommunikere BFA’s aktiviteter bredt ud blandt BFA’s brancher, og at det er vigtigt, 
at BFA løbende holder øje med hvilke brancher henvendelserne til besøgsteamet primært kommer fra, og 
om der er brancher, som ikke henvender sig.  

Det blev positivt bemærket, at planen giver en ramme med mulighed for justeringer, og at erfaringer fra de 
seneste år bringes med videre i det fremadrettede arbejde. 

Planen sendes i elektronisk høring med frist den 5/9. Herefter fremsendes den til Arbejdstilsynet med de 
bemærkninger, der evt. måtte komme. Rådet orienteres naturligvis om disse.  
 

3) Organisering af arbejdet med de arbejdspladsnære aktiviteter 
Rådet besluttede: At arbejdsgiver- og arbejdstagersiden hver udpeger tre repræsentanter til følgegruppen. 
 
Rådets drøftelse: Under rådets drøftelse gav flere udtryk for et ønske om en bred repræsentation i 
følgegruppen i forhold til brancher – herunder de nye brancher, som ikke hidtil har været omfattet af de 
arbejdspladsnære aktiviteter. 

 
4) Evt.  

Intet at referere. 
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